FD-302a (Rev '0-6-95}

174A-DN-57419 / 99-7625 (Jeffco)

Continuation of FD-302 of Kent Thomas Foncanncn on 5/12/99 . Page

FONCANNON went inte a storercom next to the kitchen
bathroom, where he stayed for approximately twe hours. He stated
that he heard shots during that time. He and the others were
ultimately escorted from the building by the SWAT tean.

FONCANNON kelieved that he heard shots during this time.
FONCANNON estimated that there were 18 individuals in the storage
room and that he did not know any of them. He believed that
three were cafeteria employees, one was a janitor, one a male
faculty member, and the rest, students.

FONCANNON stated that the SWAT team led them up the
stairs on the west side of the cafeteria, and behind a fire truck
which escorted them away from the building. FONCANNON was then
driven in a marked pclice unit te the student parking lot
located in Clement Park.

FONCANNON stated that he never saw the gunman, nor any
unusual items or objects within the cafeteria. FONCANNON stated
that he did remember that the school announcement said something
to the effect of "You shouldn't be here'.

FONCANNON advised that he did not know Eric HARRIS or
Dylan KLEBOLD. He had heard of the Trench Coat Mafia, and
believed there were approximately ten students who wore dark
trench ceoats to school on occasion. FONCANNON stated that he did
not know anything else about the group, or any of its members.

FONCANNON advised that he has access to the Internet
via America On Line. His screen name is KFT43, He was not aware
of the Eric HARRIS or Trench Coat Mafia-related websites until
after the incident,

FONCANNCON stated that on April 20, 1%99, he wore a
white baseball cap, a grey "T" shirt under a green long sleeve
shirt, and blue jeans. FONCANNON stated that he left the green
shirt behind in the storage room.
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CONTINUATION G Reporting Agency Reporting Officer Case Repor Mo

SUPPLEMENT JCSO MCFADDEN 99-7625-A

Connecting Case Report No Victim Name Qriginal Report Date This Report
04-22-99

Classification

x First Degree Homicide

Crifense Stans: Open X

Exceptionalfy lexred =]

Recommend Case: Review X

Reclassification O Cleared by Amet O Unfounded o Closure i
|tam . L 3
s Quantity Srand Name | Description Serfal No gftgli:: | Retg\l.-:ered D;::::"g";n
WITNESSES:

INMAN., SANDRA
(303)674-4314

{Teacher at Columbine High School)

FORGAN, LISA

7451 South Webster Street

Littleton. Colorade

{303} 904-3063

NYESTIGATION:

On 04-22-99, I telephoned witniess Sandra Inman at 1445 hours due to the fact that she had called the Sheritf's Office stating

that she had information conceming the Columbine High School shootings.

Witness [nman stated that she had a student named Lisa Forgan who had told her that she was in the cafeteria the entire time the

incident was occurring, and that Forgan was hiding underneath a table when two armed suspects entered the cafeteria. Witness

Inman said she was told by Forgan that these individuals were not wearing trench coats and described the individuals as one

having long biond hair and an orange shirt and the other individual having blond hair.

Witness inman stated that she believes Forgan told her that possibly she could [D these individuals if she could look through a

yearbook and those photos were in there.

DISPOSITION: Case open, pending further investigation. JC-001- 003005
Al .
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4-20-99

TERROR IN THE CAFETERIA C2NZal & /€5

The date was Tuesday, April 20, 1999, and a terribie thing happened. [ was sitting at one
of the far corner tables in the lunchroom. My friends Billy and J. J. was sitting next to me.
There was nothing different about the day. It was beautiful and jammed packed in the
cafeteria. My friends and I talked about the school’s system and stories. It was half-way
into the period of “A” lunch. That’s when the unexpected happened. I saw kids run into
the cafeteria in fright. Iwas scared and confused. The kids were screaming and saying
that there was a man with a gun. A girl was crying hystericaily as the man try to get in.
The doors were locked. Everyone got under the tables. Ome of the janitors yelled at me
to get down. [ noticed that he was tall and skinny. He had a bald area on his head. He
was wearing a red sleeve-white shirt. 1 got under the center of my table. My friends were
by the edge of me. I asked the girl what was the matter because she was sitting by the
garbage still crying. She told me that AnnMarie got shot. I was scared. I heard gun shots
in the cafeteria. [ started to shake and cry silently. Everyone screamed in terror. Ithen
heard the gunman throw pipe bombs. He was moving fast. I saw Mr. Kritzer, [ felt so
scared and worried and wondered what’s going to happen. As the gunman ran mto the
cooking area, [ heard Mr. Kritzer yell to get out. [ saw everyone run towards the foreign
language hall Fear stood in my stomach, [ told Billy and J. J. not to move and stay with
me. As the other kids tried to leave, I heard everyone scream in terror as their lives were
about to end. I saw the man shooting. .. he was tall with long blond hair and a big nose.
He shot kids in that crowd. I heard more pipe bombs go off. Everyone left but I'm

guessing 9kids were there in the comer near me. Smoke was in the room. | saw the first

JC-001- 003008



gunman. .. he was medium size, narrow face, and had on a orange T-shirt with a blue cap.
His hair was shaggy-curly blond. He kept throwing pipe bombs across the room. Thig
guy also kept geﬁg closer to us. Billy was gomg to leave and run. ! told him not to
leave and to stay. He did and I pointed to the direction timt the second gunman may come
in from. He did enter from there and he shot across the room and under most of the
tables. Then, I saw the first gunman run across throwing more pipe bombs and being only
5ft from us. Isaw him run towards (I think) the janitor. The other gueman was circling
around inside and out. I was fearing that he could see me. I had nothing blocking me
from sight. Iheard what may have been the janitor yell at the man to put the gun down.
The gunman yelled something back i German. [ heard gunshots and the cooks screan.
Silence swept across for a minute. They continued to throw pipe bombs and shoot in the
cafeteria. [ could feel the floor shake more violently. After being under the table for over
an hour or more, I felt as if [ was going to vomit. Smoke was everywhere. I heard them
fire and a loud burst of a gas pipe. Gas swept into the room. My raind cried of panic. [
knew it was gas and feared that the gunmen may fire. They shot into the gas and fire
swept across the ground. It took one second for it to reach 3ft to me. I panicked and fek
the heat seek through me. I yelled run-fire-run-fire. We ran out the nearest door. We
feared of being burned alive-gettmg shot also than escaping-getting shot. We ran down
the South Parking Lot and hid behind a brown car as someone yelled that there was a man
on the roof. We heard gun shots outside. We all felt the need of using the bathroom.
Every 15minutes the gunman would run outside and shoot. We feared of being noticed.
Especially since, it may have been, Channel 4News helicopter circling around us. A girl

with red hair cam up and hid with us. Another girl hiding behind another nearby car told
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us that kids were still inside and were waving to get out. We sat in fear waiting to be
rescued. We saw an ambulance drive by. I definitely kmew that Billy, J. I., the girl, and I
wanted 1o jump o;xto the ambulance and bri;_lg us home. Of course we didn’t, but we
waited, [t was another hour or more till another cop Wd us to safety. We ran to the
fence and ran out towards the track field. A cop searched each of us to make sure that we
didn’t have any weapons. We were brought to a safe area around the corner i the street.
A cop talked to me and I knew that he wasn’t really caring about what I saw. I saw Mr.
Kritzer limping. I asked him why he was limping and he told me it was because the pipe
bomb struck near him A brave man he is to help direct kids through the slaughtering
nightmare. Billy and I stood near for feel of safety. We walked towards Leawood
Elementary. That is where Billy met with his family and mry brother, Mike, found me in

toars.

EXPERIENCED BY

LISA FORGAN

JC-001- 003010
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% UPDATED APRIL 28, 1999 ** & 8o #95- Tras™
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE C2maec*(#5¥
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

1. Did you ever see the two large duffel bags in the cafeteria ?
No
Did you see anyone carrying or in the possession of those duffel bags, at a previous

time ? pg

3. Did you see Eric Harris or Dylan Klebold either on Monday of Tuesday ? What were
they doing ?
What did they say ? Were they with anyone else ?

Dm NGV ‘}‘ ymuu? 7 ?J/_‘?’L/ '
4, Did you leave anything behind in the cafeteria or anywhere else in the school ?

Ren BAGK el L ol Ao na Lyymm

3]

5. Wéc: were you wi _LTn tl%:“caf%sﬁa ? Where were you sitting ?
v ™ -
2T/ Aksr MamEg [meERD Y

6. Did you see or talk to any of the Trench Coat Mafia members on Monday ? Tuesday
7 How about the prior week or weekend ? (\)Q

7. Have you heard anything from anybody else about other suspects, bomb making,
gun buying, etc. ? UQ

8. What were you wearing ? Did you have a-back pack ? What did it look like and / or

have init? L 4z Sg-{,«gr-ﬁamazzg\f ShifeAl ~E v‘_&,q&;_), MSLUEHWZ.
Y Asoung LA T, Bio T, MY e TENML SpoRc

How did you leave the cafeteria or the building ? What were the events that made

you leave ? gy MJ'N Dao 2_

10. What time did you enter the cafeteria ? Where did you come from (prior to the

cafateria) ? qlsﬁw\ UJUQ_LB S?L(,Q:‘E.(

el
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** UPDATED APRIL 28, 1999 **
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

11. Have them mark where they were sitting, their route out of the building and whom
they were with (if known) ?

12. How did you exit the building ? Where did.you go when you got out and what did -
you see.on the outside of the building ? =P /00 & 40 L E? g&-{gw

USH bAE IN Pt , Lo

13. Do you use the Internet 7 If so, what is your screen name ? Do you have an ICQ .
{aka: I seek you / similar to a chat line) account ? MI—-_JQQ.Q—N 2 7 Ji23 L}g%

14. Do you know anybedy with a “double pierced eyebrow” ?
o

15. Did you see or hear any vnusual announcements prior to the shootings ? Do you
know what the “Thought of the day was" over the Rebel News Network (RNN) ?

No No

16. Can you provide any further information on the members of the Trench Coat Mafia ?

B K wes Be,my Qoo e Oof wreek ALAgs
17. Ask the parents if the kids have toid them anything else ? Different ?

tJo
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ONT] 'UATION O Reporting Agency Reporting Officer Case Report No
UBPLEMENT < JCSO MOORE, D. 99-7625-0
onnecting Ca. 2 Report No Vietim Name Original Report Date This Report ,
_ COLUMBINE 39-27-99

lassification x First Degree Murder Cffense Stafus: Open X Exceptionaily Cleared [0 | Recommend Case:  Review (1
aclassification Cleared by Arrest Unfounded 0 Closurs [ |

82 [ Quantity | Brand Name Description Serial No Bl | retiliey Darane 4

W& Qumity ! Brand Name Description - | seriai No. JAE | reldiiSea | piale,

! g i

i
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INTERVIEW WITH LISA FORGAN, DOB/04-26-82
7451 South Webster Street
Littleton, Colorade 80123
(303) 904-8068
Student: Columbine High School

WITNESS:

ANUEL “MANNY” FORGAN, DOB/09-05-40
Same address/phone as Lisa

Father of Lisa Forgan

INVESTIGATION: JC-001- 003014

On 09-27-99, at approximately (020 hours, Lisa Forgan and her father Emanuel “Manny” Forgan responded to JCSO
Investigations Unit so that a follow-up interview could be conducted with Lisa Forgan. Present during the interview with Lisa
was her father, Emanue! Forgan, At this time I asked Lisa Forgan to relate what had occurred on the date of the incident, 04-20-
99, at which time she advised me that at approximatety | 100 hours she sat at what she indicated was table “J” in the cafeteria with
WAlliam Hanifen and Justin Cozart. She said they were the only people sitting at this table, which is verified by the videotape of
the cafeteria. She stated that she had her back to the main portion of the cafeteria and that Cozart was to her right and Hanifen was
to her teft, and both parties had their back to the wall and doors. She advised that they were just talking when people started
getting under the tables around them. She stated at first they didn't realize what was going on. She said that Jay, the janitor, had
run by telling them to get under the table. Lisa Forgan stated when she got under the table at this time she still did not realize
wha s happening. After getting under the table she said she heard gunshots coming from outside the cafeteria area, and that she

tficer Signature Unit Number ! Supervisor Initiais and Date Assigned To Page i
Lo~ L
= €2 kAT [0 75 | s
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Reporting Agene rting Officer C N

TINUATION O cporting Agency Reponing ase Report No

LEMENT ¥ JCSO MOORE, D. 99.7625-0
cting Case Report No Yictim Name Originat Report Date This Repont

COLUMBINE 09-27.99

ication x First Degree Murder Offerse Status: Open X Exceptiorally Cleared 3 | Recommend Case:  Review [
ification Cleared by Amest Ltniounded O Closure 3
Iﬁgf Quantiry Srand MName Dleseripdon Senal No grgjlgﬁ Reggé:emd Dﬁﬁﬁ'ﬁ&a

thought it was approximately five shots that were fired. Lisa Forgan advised that people began to scream in the cafeteria area and
it became very loud. She stated that she remained laying flat underneath table “J” with both Cozart and Hanifen when she believes
she sees one of the gunman run from the school store area, which is inside the cafeteria, towards the teacher’s lounge. She said
that she thought the gunman had 2 gun in his right hand and that he was firing into the air. Forgan described the gunman as
wearing an orange T-shirt with a blue baseball cap on backwards. 17 to 18 years of age, white male with a large nose with what
she believed was either a dirty dishwater colored hair sticking out ffom underneath the cap. She advised that she thought the
gunman fired ten shots into the air as he was running across the cafeteria area. She advised that everybody was still in the cafeteria
while this was going on. The video shows during this time sequence that Forgan is talking about is actually teachers and janitors
running with pertable radios in their hands. Afier this, she stated everybody began to get up and run towards the stairway and the
halls, away from where she was sitting. Forgan stated that she stayed undemeath the table, along with Cozart and Hanifen. and
that she could hear more gunshots, approximately eight. going off. She said everybody began screarmring again and that at this time
she '  her face buried in her arms, She advised she also saw a teacher by the name of Kritzer, who was wearing bluish colored
dress pants, and a muiti colored plaid dress shirt, in the cafeteria with the kids and that he also left with the kids when they ail
started to move towards the staircase area. The videotape of the cafeteria shows that Kritzer remains behind in the cafeteria atter
the kids have fled. The video also shows a pipe bomb going off near Kritzer, which knocked him down. Forgan then stated she
saw a second suspect, who was possibly wearing a black shirt or coat, and who was tall, over by the cafeteria line. She stated that
the suspect again was running from the serving line towards the schoot store inside the cafeteria. She also advised that there was
explosions going on during this time frame. She advised that the room was filling with smoke from the explosions and that aftera
while the first suspect she described started shooting under tables. The video shows pipe bombs geing off and Harris and Klebold
coming into the cafeteria, The video then shows Harris firing his weapon. She stated she then began to hear gas escaping, which
she believed was coming from the kitchen area. She stated that this suspect was approximately five to ten feet away from her. She
stated that eventuaily the gas erupted into flames and exploded. She said the flames came close to her feet, at which time her,
Cozart, and Hanifen ran out of the cafeteria. She advised that she believed there were at least five other kids in the cafeteria witk
her when they all exited the door. She stated she estimated her time inside the cafeteria anywhere from 30 minutes to an hour
Once exiting the cafeteria, she stated that they ran in a crouched position to the parking lot area, and while doing so they ran past :
person lying on the ground, who she just glanced at and could not teil if they were injured or alive or dead. She stated that Hanifer

state” “Oh a dead body.” She advised she was just concerned with getting out into the parking lot area and undercover.

r Signature Unit Number | Supervisor [nitiais and Date ] Assigned To Page 2
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TINUATION O Reporting Agency Reporting Officer Case Report No
LEMENT < JCSO MOORE, D. 99.7625-0
cting Case Report No Victim Name Original Report Date This Report
COLUMRBINE 09-27-99 '
ication % First Degree Murder Offense Statua: Open X Exceptionally Cleared O | Recommend Case:  Review [
ification Cleared by Asmest Unfounded a Closure O
'SP | Quentity | Beand Name Deseription Serial No. daje Reuale 4 Value

[ asked her about the reference she made in her typed report about a person being on the roof. She stated she heard somebody say
there was someone on the roof, but she did not see this person because when she got behind a car in the parking lot she put her
head down into someone’s lap and did not look up after that. { had Forgan indicate to me where in the parking lot she was. She
indicated she was possibly behind car #GBN4990. [ then asked her about the reference she made to the gunmen coming out every
15 minutes and shooting. She again stated that she did not see anything because her head was down and that she heard gunshots in
about this time frame and assumed it was possibly the gunmen coming outside to shoot. [ indicated to her that she noted in her

report that a girl with red hair had joined them. She stated that she did not know this girl’s name, and did not know who she was.

She said that this girl had come to where she was at during the shooting.
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C ONTINU ATION i a Reporting Ageney Revorting Officer . Case Repon No

_MOORE, D, 99.7628%-0
SUPPLEMENT ® €30 ' :
Connecting Case Report No i Victim Name Onginal Repon , Date This Report
COLUMBINE | 09-27-99
. . 3 " : S : @ i : :
Class...cation g First Degree Murder : Offense Starus: Qpen Exceptionally Cleared ! &gs%}giﬂn\&nd Case: Q
Reclassification E _ Cleared by Arrest 0 Unfounded ] FI Closure [

[ then told Forgan that [ would like to go over her report and ask specific questions about statements she had made in it tha

had not already been clarified by her statement to me to this point. She indicated in her report that someone was trying to get
in the doors of the cafeteria and was knocking on them and alluded to the fact that possibly it was a suspect. She stated that
she did not see who was knocking on the doors, and had ne idea if it was students trying to get in out of the line of fire or if i

was suspects trying to ger inside. I then asked about the statement where she said that he shot kids in the crowd. She stated
that she thought the suspects were shooting kids in the cafeteria that were trying to flee. She stated that she thought the suspect
was inside the cafeteria at this time when the kids were initially trying to flee the area, This was later clarified by the video
and conversations with Forgan, which showed that the people inside the cafeteria at this time who she originally thought were
the gunmen were in fact the janitors and some teachers running back and forth, Forgan stated she bad heard gunfire going off
at this time and thought it was now inside the cafeteria. [ then asked her about her statement that the gunmen were going
inside and out. She stated that this was inside and out of the cafeteria. She advised that she never actually saw the gunmen go
inside or out of the cafeteria, and that she just assumed that’s what they were doing. Forgan indicated in the report that once
<" was outside in the parking lot that there were still kids inside and they were waving to get out. Forgan said that she did not
see this and only heard kids in the area talking about kids still inside the school and waving. Forgan advised me that during the
time that she was in the cafeteria there were no alamms going off. She stated that the only noise inside the cafeteria was
gunshots, explosions or kids screaming. She stated that the alarms did not actually go off until the explosions and fireball
when she exited the cafeteria. and that is the first time she heard any fire alarms. During the interview, Forgan indicated

where she thought the gunmen were running back and forth in the cafeteria.

which was from the staircase to the serving line of the cafeteria. Upon viewing the video and speaking further with Forgan.
it was clarified that in fact what she was seeing was the janitors and teachers in this area prior to the suspects entering the
cafeteria. After Forgan again described the suspects she saw, she was shown photographs of Dylan Klebold and Eric Harris in
_ the cafeteria area. Forgan pointed at the photograph of Dylan Klebold and stated, “That’s the guy { saw.” She stated also that
the gun Klebold was carrying was the same gun she described and that she saw during the incident that the gunman was
holding. She then pointed to Eric Harris and stated that this was in fact the other person she had seen during the incident.

Forgan advised me that she had her face buried in her arms during part of the incident in the cafeteria and after seeing the

ot signature Ui Number | Supervisor lnitials and Date Assigned To Page 4
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i |

photographs and discussing the incident with me, she advised that she thought that the gunmen had come down into the
cafeteria sooner than they actually did. The interview with Forgan was concluded at approximately 1220 hours.

DISPOSITION; Open.

Ofh. signature Linit Mumber | Supervisor Initials and Dare ‘ Assigned To Page 5 i
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FBI 174A-DN-57419
JCSO 99-7625
Investigator: Glenn Moore - Golden Police Departrnent / (303) 384-8080

RE: CONTROL # 1883

TELEPHONE INTERVIEW:
042999 / 12:45hrs
KAIL, Mona (DOB: 073057)
6172 W. Alder Avenue
Littleton, CO 80123
H: {303) 972-9260

Telephoned KAIL who explained she had been told by her seventy-year old neighbor,
Mary WEB, that she and her son, Michael WEB, had seen some suspicious person
possibly related to this incident. KAIL said Mary had told her that they had seen a male,
maiching the suspects that were shown on television standing by the Columbine High
School a couple of days pdor to the shooting.

KAIL also reported that her son, Bartholomew FOSTER, witnessed the shooting as
he was in the cafeteria at the time. She said he was unavailable at the time of our
conversation, but would try to make him available for a follow-up interview.

TELEPHONE INTERVIEW:
042999 / 14:50hrs
WEB, Mary (DOB:020820)
6181 W. Alder Avenue
Littleton, CO
H: (303) 948-9598

Telephoned Mary WEB whom said that on Saturday, April 17, 1999 she and her son,
Michael WEB (DOB:030349) were driving by Columbine High School at about 1:20pm
when they saw suspicious person.

Mary WEB said they were driving by the school when they saw a “young man,”
dressed in a black trenchcoat, a black pants with long black hair pulled back in a ponytail
standing by the front doors. She added that thought this odd due to his appearance and
that the school being closed for the weekend. She did not recall anything further, or
whether the person had anything with him.

Mary WEB could not provide an address nor telephone number for her son Michael
WER, other than he works in Brekenridge during the week. She said she would have him
contact the Task Force if he returns on Monday, May 3, 1999,

** NEW LEAD SHEETS GENERATED:
Interview of witness WEB, Michael (DOB:030349).
Interview of student, shooting withess Bartholomew FOSTER (303) 972-9260

4C-001- 003022
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CONTINUATION O Reporung Agency Repurting Officer Case Report Mo

SUPPLEMENT X JCSO PETERSON 99-7625-1

Caonnecting Case Report No. Victim Name Onginal Repont Date This Report

05-05-99

estion X FIRST DEGREE MURDER Offeran Starus: Open. X Exceptionully Clessed. 0 | Recommend Case:  Review O

Recussificaion O Cleared by Are O Unfounded Q Closure T |
hﬁg' Traantity Brind Mame Descrpton I Seral Mo §§§ Ru‘égwleuueed D:#:I;gd
WITNESSES:

Bartholomew Foster

6172 West Alder Avenue

Lirtteton, Colorado 80123

(303)972-9260 Student - Columbine High School

Mona Kail, dob/07-30.57
same as above

Bart Foster, dob/01-26-61
unknown address

lives is Dade City. Florida
(352¥523-0084

INVESTIGATION:

Omn 05-04-99 at about 0930 hours. [ met with wimess Bartholomew Foster and his mother, withess Mona Kail. at thetr residence,

“172 West Alder Avenue. Bartholomew Foster advised me of the following.

On 04-20-99, just after 1100 hours, Bartholomew Foster was in the catetena at Columbine High School eating his lunch. when
he saw several other students stand up and look out of the windows of the cafeteria. Foster advised he did not look out of the
window to see what was taking place: however, he believed there was a fight going on outside of the cafeteria. Foster advised
he glanced towards the windows at one peint and saw smoke outside of the cafeteria. At approximately the same time, 2 teacher
bv the name of Mr. Sanders, came into the cafeteria from outside of the cafeteria doors and told evervone inside to get down on
the floor. Foster advised that at this time, he was with other students, only two of which he could remember their names. one
was Eric Sunde and the other was Sean Hooker. Foster advised there were four other students: however. he does not remember
who they were. nor did he remember where each of the students were sitting at the tabte in the cafeteria prior to this incident.
Foster advised atier he was under the tabie for approximately two minutes, he began crawling across the cafeteria floor towards
the hallway and the stairs which lead to the second floor of the high school. Foster advised he crawled a short distance. and then
he stood up and began running with other students towards the stairway and up the stairs. He also advised that he could see
smoke on the stairway. Foster said once at the top of the swirway, he turned to his left and ran down the hall a short distance

ta the Science room, where he entered the Science room with six other students to hide.

JC-001- 003024
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CONTINUATION O Reponing Agenes Reporung Officer Case Repont No.
SUPPLEMENT X JCSO PETERSON 99-7625-1
Connecting Case Report No ' Vigitm Name Onginal Repon Date This Repont
05.05-99
R X FIRST DEGREE MURDER Offense Sumus: Open X Excepuionally Cleared G | Recommend Cass:  Review =
Reclasificanon 8 Clewed by et O Unfounded = _ Closure O
IF\EI’;‘ Quanury Brand Name —LDw:nm:on Senal No yolue Retdlue D:.“‘Lg“

Foster advised thar while they were hiding in the Science room. the total of the peopie that would eventually be in this room was
20 people including two teachers. Foster advised that one of the teachers stood at the wo doors holding a fire extinguisher in
case the suspects were abie 10 gain emry to this room through the door. they were going to use the extinguishers as weapons for
protection. Foster said at one point. he heard somebody outside of the door. and heard two vaices talking. of which he could oniy
hear the words “didn’t care.” Foster advised it sounded like male voices; howevar, he was not certain. He said when the voices
were heard, ar just prior to this. the students and teachers had put a table up against the door to block it from opening. Foster
said a gunshot went through the window of the door and continued inside of the room through the table that had been put up
against the door to block it. He said this builet narrowly missed hitting Mr Sanders. Foster advised people were hiding in the

Seience roorn and were there approximately one © rwo hours. until they were rescued from this room by SWAT Team members

Foster advised he did not see either suspect during the incident: however, he remembers seeing Dylan Klebold and Eric Harris
inside Columbine High School in the past. He said he recails one of the suspect’s wearing a red baret one time when he saw him
‘nside the school. He said he did not know any of their names prior to this incident however, He also advised he has not heard
anyone talk about the Trench Coat Mafta as being violent students within the school. He said they hung around with each other,

and pretty much staved to themselves.

ADDITIONAL INFORMATION:

Bartholomew Foster said he did not see anv duffle bags inside the cafeteria on 04-20-99. nor did he see a propane tnk that was
in the cafeteria. He said it would have been difficult 10 see these bags due to the fact that most of the students that go into the
cafeteria carry their own backpacks and set them down. Foster advised he had taken his blue Jansport backpack into the cafeteria
when he entered it at about 1100 hours, and put it on the floor next to the table he was sitting at, and said he also had a lacrosse
stick thar was with him in the cafeteria that he left behind when he ran. Foster said he had been sitting a1 a table closest to the
window within the cafeteria with his back to the window. facing into the interior of the cafeteria. This is when he heard a couple

of bangs.”

1 advised Bartholomew Foster and his mother, Mona Kail, that should they desire any counseling in reference to this incident,

to contact me and | would arrange for a JCS0 Victim Advocate to contact them,

JC-001- 003025
MSPOSITION: Case remains open, pending further investigation.
Officer Signature Uit MNumber | Supervisor lnitials and Date Assigned To Page 2
2 ot 933 o*2 3
JRIGNAL | MVESTIGATOR VICTIM SERYICES I OTHER TASan 98 JCSIVIETS




‘FOSTER, M l

3C-004- 003026



Puge of Pages Casa No.
Denver Police Departmant
STATEMENT

F = FiesT, Mg Irvtial) Making Statmment is:

L Tasd e MV \c.Q__ K 0 Oficer B/ Witrnass 01 Person advised
Residencs Steet Addroas City County Stats Zip Code

Al ~-s C;L‘_A&-x S\ Ldexs A | LIS A CQ INIAT
Residence Phona . {Buxiness Phone Social Sacurity No. Cate of Birth / Serial No
(303} Ay -Ag t ! W e 9y
Business Street Addres City . Coupmy State Zip Codn

Ctficer Takivg ’ Serial Mo, ) Datn Time
| Jer ) fedfl ﬂ i E8-43 S7-99 OS2 Hours
Cancaming 3 INGJent ocouming Location whars statement takén;
| Gotan frgge  #s | SHEEL b Ggltys 1/,

Summary of Statement:”

Z AN B Freshmgd) B Cotumling H I Pbove <o Sehosl My
Dapl cook Hthe (oA fome 7 /ﬂﬁ/'fucea/ Alocee F 20 OAM Cime

ZA aﬁz Fhe FRowt DOoRe T Heard There wiere Alot of /3-"//@
ﬂ?sz/«ag Sorrgse L7 iz StowedS égﬂ.f 6“/?5) T Ak M Launcs

L ST wilh My SHiends Za e /p/azmmee, Zewe GRLS b
WP ® oy tS A /?d,u sack Znts The [afedrria ﬂ»_ﬁuo@»f 7

. JARITBRS 7‘&/4/ s 7B Gt Dowd, _T AND Ay Frrewdds 4’07
bivplor he  7Eb& T fepned 3 GuwShovs we Su Cot a/z" Ave
Koy out. L _Haw TO The Mormoy Hous€ Jre 2 FHodse 75
The /t)"fhf‘

Lol ppf oy Sy ome (et Shor

Z o wor Erow /ﬂ-M,‘fdéa/v Zn Fhe T0A7

L0 wat $@2 Py gausan! iaff

Loy 77 ue_wf?’/f o tees) SE4 u/e»«;f-lw /afaajﬂ 7;«@\/5 J‘d,aes{lm?
Mégsd m{u«zyey’ oo E?) Stevp Jreacted( fzoza)(r oyl /{epaéayCz«ag)
/(a.fé Apééﬂdu'C(’E/QC’?) Aim;/ Evaus @039)

! have read the foregoing statement and the facts contained therein are wue to the best of my knowledge and belief. |

do not maintain that it contains all of the facts or details of the incident, but only those facts about which | have been
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** UPDATED APRIL 28, 1999 **
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

1. Did you ever see the two large duffel bags in the cafemria ?

L
Vo D
2, Did you see anyone carrying or in the possession of those duffel bags, at 2 previous time ?

i ;
3. Did you see Eric Hamis or Dylan Klebold either on Monday of Tuesday ? Whar were they doing ?
What did they say ? Wers they with anyone eise ?
o]

4. Did you leave anyd:ingbehjndinmecafeteﬁa or anywhere eise in the schooi ?
N B
5. Whowereycu\mrhmthecafemna" Where were you sirting ?
Q:,\ N L T AL
8. DldyouseeortalktoanyoftaeTrenchCoat\daﬁamzmbmon\dcnday? Tuesday 7 How about the
prior week or weekend ? oo

7. Have you heard anything from anybody eise about other suspects, bomb making, gun buying, etc. ?
IR
3 W‘ha:wereyouwea.dng" Did you have a back pack 7 What did it look like and / or have in it 7
S ANMG et R Faodieel @My | St DRMMe s\ SLppt iy
9, How did you leave the cafeteria or the building ? Whar Were the events thar made you leave ?
G \za_}g;_\ s T 'sf\r-\.. TR N s 3% T R - S hh
WZa:u.medldyou enter the cafereria’? Where did you come from (prior 1o the cafereria) ?
WWAR - was W
11. Have them mark where they wers sitting, their route out of the building and whom they were witk (if
kooww)? 77

10.

12. How did you exit the building ? Where did you go when you got out and whar did you ses on the
outside ofthebuildi.ng? %\i ‘ai_\ﬁ FILY (L etwatt" 3 ~t"\x;:&¢\---~-.-'--\3 e ek \q\\' T

13. Do you use the [nterpet ? If so, what is your scresn name ? Do you have an ICQ (aka: [ seek you /
similar to a chat line) account ? A3, o , FovmaeT T e
14. Do vou know anybody with a “double pierced eyebrow” ?

>
15. Did you see or hear any unusual ansouncements prior to the shootags 7 Do you know what the
“Thought of the day was™ over the Rebel News Network (RNN) ? N o

16. Can you provide apy further information oe the members of the Trench Coat Mafia ?

= ISR . LRSS S
17. Ask the parsnts if the kids bave told themn anything else ? Differeat ?
2

Pt
g P A O\
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CONTINUATION Reparing ~gercy Reporing Tear T5e Repom oo
SUPP!.EMENT X JCSO Lonnie Lock 99-7625
Cannee 19 Case Repan No 1G5 Name nal Repal € | Jus Repd
| | Townsend April 27, 1999
Classificarion X Homicid a Otfense Siatus: Open X Exceptionally Cleared Recommend Case: Review
R siffeation Cleared by Arrest Untounded Closure
I N Value Yalue Value
No Brand Nams Description Semial No Stolen Recovered | Damaged

WITNESS: Fowler, Kelcy, dob: 07/30/84
9831 W. Progress Place
Littleton, CO 80123
Home Ph: 303-873-2022

CONTROL NUMBER: DN-1074

INVESTIGATION:
On April 26, 1999, Investigator Reker and | met with Kelcy Fowler at her residence, reference the shooting
at Columbine High School.

[ first explained to Kelcy why we were there and asked her to ook at a sketch of the cafeteria at the Schdol.
| asked Kelcy if she could circle the tabie where she was sitting the day of the shooting and place an "X" in
the chair that she had occupied. Keloy circled the tabie marked “MM”. | asked Keicy if she was sitting with
anyone and she stated yes, she was and gave me ten other names. | asked Kelcy if she could teil me what
had happened that morning. Kelcy said the first thing they have on Tuesday are announcements and the
announcement for the day was “Today is going to be a really bad day”. Keicy said that these

an ncements come out after second period, which is approximately 8:25 a.m. Keicy said that she has
fourth period off and goes directly to the lunch room, which is at approximately 10:15 a.m. Keicy said at
about 11:20 a.m., the janitor ran into the cafeteria, along with coach Sanders and was telling everyone to
get down, get underneath the tables. Kelcy said that when everyone was under the tables her friend, Bae
got on top of them and told them ali fo lay down. Kelcy said she remembered seeing Matt Katzmeir lcoking
out the windows on the west side of the building. Kelcy said she didn't know what he had seen while
looking out there. | asked Kelcy if she heard any gun shots and she said no, she did not. | asked Keley if
she saw anyone with guns or any type of bombs. She said no, she did not. | asked Keicy what happened
once they were under the table. She said the janitor and Mr. Sanders then told the students to run up the
stairs toward the library, which they did. Kslcy said once they started running up the stairs she did hear gun
shots. Kelcy said the students'then went to the auditorium where Mr. Andres, Sr., was. Kelcy said once in
the auditorium they went on into the gym and then exited the gym and went outside. | asked Kalcy if she
heard any names being called while they were running and she said "no”. | asked Kelcy if she ever saw
who was doing the shooting and she said, no, she did not.

Kelcy said that her friend Ashley Egeland told her that she saw a boy named oint a gun at her.
Ashley toid Kelcy that Pred a shot at her, but did not hit her. | asked if she knew whatq last name
was and she said she believed it wasH | asked Kelcy if she knew*nd she said no, she
did not. 1 asked if she knew either of (he suspects and she said she knew both of them and they were
always friendly to her and she had no concern about them. [ asked if she had ever heard of the Trench
Coat Mafia and she said, yes, she had, that it's a well known gang through the scheaol,
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CONTINUATION

Wenorong Agency Teporong Otheer

SUFPT EMEMT X JCSO Lonnie Lock 99-7625
[~ Cormeaung L33 REpett No Isom [ 3
Townsend April 27, 1999
Classification x H omicid e Offense Status: Open X Excepticnally Cleared Recommend Case: Review
B ificarion Cleared by Arrest Unfounded Closure
[T, ' Value Value Value
No. Brand Name Description Serial No. Stolen Recovered | Damaged

| asked Keicy what she left of hers in the cafeteria, and Kelcy said she left her backpack containing her
makeup, her brush, her wallet, some books and some stash papers. Kelcy said that she remembers a giri
by the name of Renee’ having a camera in the cafeteria and was taking pictures. Kelcy does not know if
Renee’ took pictures of the suspects or not, but that she saw her taking pictures there. | asked Kelcy if she
had any further information. She said that’s all that she could remember at this time. | gave Kelcy a
susiness card and asked her to call me if she thinks of anything else.

JISPOSITION: Open
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CONTINUATION O Reporting Agency Reponting Officer Case Repont No
SUPPLEMENT X JCSO Gary Muse 99-7625-E
Connecting Case Report No ) Victim Name Oniginal Report Date This Report
Burnali, Cassie, et al 4-24-1999
¢ :adon X Homicide Offense Sams: Cpen X Exceptionally Cletred O 1§ Recommend Case:  Review G
Reciusificaion O Cleared by Amet O Unfouned a Closure O
lﬁ::-n Cuanticy Brand Mamg Description Serial No gﬁa! Reggiueged Du\;nﬂguged
WITNESSES:

FREEMAN, PAUL RYAN, DOB/10-22-1583
5528 §. Iris Street, Littleton, CO 80123
Home: {303)978-2312
School: Columbine Senior High School
6201 S. Pierce Street, Littleton, CO 80123

INVESTIGATION:

On April 20, 1999, while assisting with interviews on the scene of a multiple homicide at Columbine High School, linterviewed

Columbine student named Paul R. Freeman. Freeman told me that he was eating lunch in the cafeteria of the school when
a teacher ran into the room and shouted, “Run.” At about the same time, he heard someone else yelling about some “guys with
guns” and he heard what sounded like gunshots. Freerpan said that he saw “a real tall” male wearing a black trenchcoat with
some type of gun, but he was unsure of the exact description of the firearm. Freeman told me that he had seen the male around
the school wearing his biack trenchcoat, but said that he did not know the male’s name. Freeman told me that this male
normally wore a black ball cap of some type, and generally wore that ball cap turned around backwards. When [ asked for a

further description, Freeman told me that this male was about 6'3" tall, with medium to long brown hair and a “thin beard.”
Freeman told me that he did not see anyone shot, and again said that he reaily didn’t lcok at the gun(s) long enough to get any

tvpe of description of them. Freeman said that “everybody ran” from the cafeteria. and he remembered hearing “big

explosions™ as he ran.

DISPOSITION: Cpen.

JC-001- 003034
Otficer Sidiature Linit Mumber | Supervisor Initials and Date Assigned To By i
S / g i
7 - -
L é ’_/' 'f e k v SO of 1
ommmu.] INVESTIGATOR VICTIM SERVICES T GTHER ASAFY 498 JCSOI674




File 174A-DN-57419 April 30, 1999
Inv Thomas Wilson, DITTF

Paul Ryan Freeman, DOB:10/22/83, 5528 South Iris Street, Littleton, Colorado,
was contacted regarding lead DN27.

Freeman was in the cafeteria at tﬁ_e time of the shooting. He was seated near the
Southwest entrance to the cafeteria (from the parking lot).

People in the cafeteria started yelling that there was a fight. Freeman started
towards the doors to the parking lot and saw one suspect coming towards the school. He
described the suspect as:

White male, black baseball cap (backwards), long hair pulled behind his ears,
black duster type coat down to his ankles (dirty colored), black pants. He was not wearing a
mask.

When asked who he initiaily thought the suspect was, Freeman stated “Klebold”,

Freeman said the suspect had a weapon, possibly a shotgun, but he could only see
the muzzle end of the gun.

Freeman ran to the common area and his under the stairs that go up towards the
library. He remained there for ten minutes, hearing things hit the walls. He then grabbed a girl
who was hiding under the drinking fountain and ran from the building.

He was directed from the school by teachers and had no other information.

Pe. DR &7
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F0-302 (Rav  10-6-95)

o1
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of ranscripion 04 /29/1999

Jessica Jade Friedman, DOB 10/13/1982, 5349 West Geddes
Avenue, Littleton, Colorado, telephone (303)973-5557, was
interviewed at her home in the presence of her brother, Matthew
Friedman, by Special Agent (SA) Ricky V. Wright regarding the
incident that tocok place cn 04/20/1999 at Columbine High School.
After being advised as to the identity of the interviewing agent

and the nature of the interview, Friedman provided the following
information:

At approximately 11:10 am, Friedman got out of class
and then went directly to the cafeteria. Friedman did not sese
anything unusual on the way ta the cafeteria. Friedman set her
bookbag at the lunchroom table (marked HH on diagram sketch), got
lunch, and sat back down. Friedman was sitting facing east.
Priedman remembers that Ashley PimleyY Bryan Adam7y Jill Kamens,
and Tim Vaccay were also sitting at her table. Ashley Pimley was

gitting toc the left of Friedman. Friedman does not recall who
was sitting to her right.

Friedman had been eating for about five minutes, when
she looked over and saw that evervone on the west end of the
cafeteria was getting under the tables. Friedman and everyone
around her then climbed under their tables. After about two
minutes, Friedman heard a couple of shots and everycne took off
running. Frisdman loocked cutside and saw a girl standing outside
on the southwest corner of tha cafeteria. The girl locked to be
in shock and was holding her hands over her mouth and looking to
the northwest. Friedman ran up the stairs and heard shots as she
ran. Friedman then ran east down the main hall and out the exit
at the end of the hall.

Friedman did not remember seeing any large duffle bags
sitting in the cafeteria. Friedman did not see any of the
gunmen. Friedman recalls seeing Dustin Gordon sitting at a
lunchrcom table in the vicinity of table marked QQ on the diagram
gketch. Friedman did not know Eric Harris, Dylan Klebold, or any
of the other members of the Trenchcoat Mafia.

Friedman has heard rumors from some of the students
that something bad is also supposed teo happen 13 days after the
incident at Columbine High School. Some of the students are

Investigation on 04/28/199%9 i Littleton, Colorado

Jeffco #99-7625;
Fie# 174A-DN-57419; Control #1170 Dae dictmed  04/29/1999

| W
by SA Ricky V. Wright

This document contains neither recommendarions nor conclusions of the FBI. [t is the property of the FBI and is loaned to your agency:
it and its conwens are not o be distbuted outside your agensy
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174A-DN-57419; Jeffco #$9-7625; Controel #1170

Contimiaton of FD-30Z of Jessica Jade Friedman On 04/28/1999  pag 2

afraid, because 13 days after is the first day the students are
scheduled to go back te school at Chatfield High Schocel.

The day of the shooting, Friedman was wearing a blue
skirt, white shirt, and white jacket.

A description of Friedman is as follows:

Race: whitce
Sex: famale
Height: 574"

Hair: kleonde
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/24/99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3537, FBl: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

SUSPECTS: Eric Hamis
Dylan Klebold

WITNESS: FRIEND, Robert Matthew  dob: 11/8/83
5764 S. Everett Way
Littleton, CO 80123
303-933-1802

Barbara Friend (mother)
5764 S. Everett Way
Littleten, CQ 80123
303-933-1802
303-898-1661 (wk)

Robert Friend (father)
5764 S. Everett Way
Littleton, CO 80123
303-933-1802

INVESTIGATION:
On 5/21/99, | was assigned information control number DN3537 for follow up investigation. The information

control narrative stated that Robert Matt Friend is on the original cafeteria backpack list.

On 5/24/99, I responded to 5764 South Everett Way where I met with Matt Friend and his mother Barbara
Friend. Matt confirmed that he had left his backpack in the cafeteria, and had been in the cafeteria when the

Pagelof 4



LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/24/99
'FENSE: AQA/COLUMBINE HIGH SCHOQL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3537, FRBI: 4A-DN57419, JC50: CR #99-.7625

incident began.

Friend said that he took the bus to schoel on 4/20/99 and it was Express #S1 that dropped him off at the main
entrance. He estimated that he arrived at the school between 7:00am and 7:05am. He said that he usually then
goes down to the commons to get something to eat. He said that he doesn’t use his locker and carries all his
books with him in his pack. He said that he would have arrived in the commeons at approximately 7:05 to
7:10am and that he stayed there until approximately 7:25am. He viewed the two diagrams that the cafeteria
provided, and indicated that he was sitting at table DD. He said that he was sitting with his friends Jeff Noll, ‘
Nate Canelli, and Justin and Mike Nafe. He said that at approximately 7:25 he left the commons area to go to
his first hour Science class, which 1s located on the main level and taught by Ms. Mossier. He left his first hour
Science class; he has second hour off and he went back to the commons area. He again viewed the diagram and
Jicated that he had been seated at table JJ for second hour. He said that his friends Ben Johnson, Max
Anderson, Drew McClusky, Jenny Nafe, and Arty Mar were also at table JJ during second houz, since they also
have it off. Friend said that he left second hour to go to his third hour Spanish ciass which is in the lower level
foreign language hall. The class is taught by Ms. Brug. He then went to his fourth hour class which is Team
Sports, located in the gymnasium, taught by Coach Place and Coach Marshall. He said that he traveled down
the main corrider to the stairwell to arrive at the “A" lunch. He said that he arrived just prior to the lunch bell,
and that he didn’t really sit down, but went over and put a pack on the table near the student entrance to the
cafeteria across from the Rebel stand. He said that his attention was drawn to the main commons area when he
saw students looking over tables towards the west windows. He went to approach the main commens area when
two students ran into him as they were exiting out of the main commons area and told him that someone had a
gun and that he should run. He and these two students thén ran out the student entrance and to the east around
the building. He said that they went up the hill and around the building into the first alcove where they found
three students sitting eating lunch, He said while they were there with these three students, they heard a loud

explosion, and then continued eastbound, stopped in another smal! alcove and then ran to a car that was out on

4
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/24/99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN3537, FBI: 4A-DN57419, JC5O: CR #99-7625

the street. The car was driven by a friend, Chris Dovan. He said Chris then took him to Pierce Street, and they
went north on Pierce Street. As they were passing the main entrance to the school, there were masses of
students and teachers running from the entrances crossing Pierce Street into Leawood Park, He said they had to
stop their car because of all the students that were running across the street. He said they next went to

Southwest Plaza where they met with other students and told them not to go back to the school.

Friend did not see any of the suspects. He also did not see any backpacks or duffle bags in the commeons during

any of the times that he was in there during the moming of 4/20/99.

Friend describes his backpack as a black, western pack, very large, and contains his math book, Spanish book,
nurnerous binders, his calculator, and nurnerous homework papers with his name on them. He couldn’t be sure
1at he was wearing, burt thought he was wearing shaorts, a long sleeve T-shirt covered by a short sleeve T-shirt.

Friend indicated that he'd heard of the trench coat mafia, but all he knew was that they were kids that liked to
dress in black. He said the only person that he ever actually knew by name was Robert Perry, and he didn’t
really know him, just could recognize him. He did not know Eric Harris or Dylan Klebold. Friend said that he
does have Internet access at home but does not have an ICQ account. He had heard that the trench coat mafia
liked the band KMFDM, and that there were KMFDM sites on the Internet. He said that this was some type of
European or German Techno-Rock band. Friend does not know anybody with a double pierced eyebrow. He is
not aware of any probiems with the trench coat mafia and other students, and he is not aware of any students

stockpiling weapons, ammunition or talking about making bombs.

ADDITIONAL WITNESSES:
1. Freeman, Paul
2. Johnson, Ben

3 Salazaar, Isaiah

Page 3 of 4
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: DETECTIVE GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05/24/99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/SEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DNJ3537, FBI: 4A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

Alison, Brooke
Rebrovic, Kate
Miller, Elaine
Zele, Shannon
Secord, I, BJ

Jones, Travis

I

10. Dreden, Steve
11.  Staley, Amy
12, Pollard, Braden
13, Noll, Jeff
14. Norman, Justin
. of these students were in the general area of the table identified by Friend as being the table where he was
seated when the incident began. He said that these names of students are the group that usually, and on this
particular day, seats themselves in that general area. He couldn’t be sure where, exactly, they were seated when

the incident began.
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-04-99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2122, FBL: 174A-DN57419. JCSO: CR #99-7623

SUSPECTS: ERIC HARRIS
DYLAN KLEBOLD

WITNESSES:

1. Jonathan Fries
92 West Belmont Avenue
Littleton, Colorado 80128
303-932-0971

2. Cheryl Fries
92 West Belmont Avenue
Eittleton, Colorado 80128
303-932-0971

3. Charles Fries
92 West Belmont Avenue
Littleton, Colorado 80128
303-932-0971
303-888-3463 (wk)

INVESTIGATION:
On 5/3/99 there was assigned Information Controi Number DN2122 for foilow-up investigation. The

Information Control Number stated that Jon Fries had been in the cafeteria at the time the incident occurred.

On 5/4/99, at 0930 hours, I responded to the Fries’s residence and met with Jonathan Fries and his mother and

father. Jonathan Fries said that he was in the cafeteria at the time the incident began.

Page 1 of 6
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT

REPORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-04-99
" "FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
LefFQ TION CONTR MBER: DN2 I: 174A-DN57419, JCSQ: CR #99-7

Jonathan Fries said that he was running late for school on 4/20/99; he usuaily rides the bus, but on that
particular day his mother drove him to school. When he arrived, he went in through the main entrance, and
estimated that he arrived there at 0729 hours. He said that he immediately went to his first hour class, which is
English, as he was munning late. He says that he never goes to his locker between classes because he has ail the
books and paperwork that he needs in his pack. He said from English he went to hus second hour class, which is
Science, in the Science Hail, Mr. Moses is the Science teacher there. From the Science Hall he went to third
hour class, Math, in the Math Hall. In his fourth hour ¢lass he went to the Band Room where he has Orchestra.
He said his fourth hour class is usually ended a little early so that the students can put away their instruments, -

and from forth hour he goes to the “A” lunch in the commons, or cafeteria.

Fries said that he went down the stairs into the cafeteria and arrived there fairly early, approximately ten

utes prior to the beil ringing. He estimated that he arrived there at 11:05. He said that he went right to his
table and that the other students were already at the table, He identified the other students at the table as his
friend Bo Lockwood , Eric Sunde, Jamie Amo, Tim Mulchey, Patrick Caruso, Justin (last name unknown),
Laurie Reynolds, and 2 student he only knows as “Bear™, He said that Bear is only a Freshman, but he is on the
TV Football Team and he’s nicknamed Bear because he is very large. He also said that other peopie came to
visit and were moving from table to table. He said thar Pamrick Caruso’s pack was at the table but he was

actually at the lunch line when the incident began.

Fries did not buy lunch that day, but he did purchase a cherry Pepsi from the pop machine and a bag of Doritos.
He went back to his table and at the table he took a sip of his soda and then heard a “pop” sound. Then he heard
someone yell that there was a fight. He decided ntot to get up to go to the window to look , but then he heard a
second “pop”. He described this pop as coming from outside by the stairs. He said that then a teacher, Mr.
Sanders, came in and was yelling for everyone to get down. He said that he lied down next to his table for

approximately ten to fifteen seconds then he heard a few more shots, He said didn’t want to raise his head for

PageZof 6 :
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-04-99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2122, FBI: 174A-DNS57419, JCSO: CR #99-7625

fear of being shot, and then he heard someone yeil they have guns, get out! They 're coming in! He said that
there was a panic¢ and “a mad dash” for the stairs. He sa;id that there were some other kids nearby that said that
this was only a Senior prank. He could see that the stairs were packed, and a teacher, a janitor, opened the back
stage doors to the auditorium. Fries said that he belly crawled from his position at the tabie to the east and he
got up when he got by the auditorium doors. He said ence they went through the doors they were on the stage in
the auditorium. He said there was a guitar class going on, and they didn’t believe the students as they came into
the stage as to what was going on. He said that one student jumped up from playing his guitar and yelled
“we're all going to die!”, and sat back down and continued piaying his guitar. He said that they then moved into
the lighting room and down off the stage into the auditorium. He said they then worked their way through the
auditorium to the rear deors. He said that as they reached the rear door and was about to [eave the auditorium
he heard the fire alarm go off. He exited the auditortum and started down the hall, he noticed that the fire doors
‘e shut. He said that as he ran through the hallways, there were people standing there, he would puil them,
and they would ask why he was running. He said that as he ran toward the main entrance he couid see that there

was glass broken out of the main doors. He said that his friend Bo Lockwood was with him the entire time.

Fries said that as they approached the main entry doors and saw the broken glass, they immediately tumed to
their left and ran down towards the band rooms. He said as they arrived at the next juncture in the hallway, Mr.
Andres, Jr. was there directing them out of the building. He said once they got out of the building they headed
towards Clement Park. He said they headed to the area known as the smoker’s pits. He said there is a new
fence there and that there was a coach throwing students over the fence, because the girls couldn’t climb the
fence. Fries said that he and some other students got a picnic table and brought it over and tried to knock the
fence down, but placed it there so kids could get over the fence. He said that once they got into Clement Park
they stopped several times but they were told to keep running. He said that he eventually stopped at Pierce &
Bowles, and that there was a student there with a cell phone that allowed him to call his parents. His parents

indicated that he called home at approximately 11:45 to 11:50; they were just sitting down to lunch and were

Page 3 of 6
JC-001- 003050



LAKEWOQD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
REPORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-04-99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2122, FBI: 174A-DN57419, JCSO: CR #99-7625

getting ready to turn on the news.

Fries said that when he was in the cafeteria he heard what he described as five distinct shots coming from

outside. He could provide no description on the shooters.

Fries said that he left behind a red and black Burton backpack with red flaps. He says it’s a large pack with
plastic hackboard. He said it contains his calculator, TI86 Graphics, his reading book, math book, severai

folders and three-ring notebooks, his Science folder, his Math folder, and a vocabulary book and a Daytimer.

Fries said he was wearing khaki pants and a white t-shirt with another blue shirt with rwo stripes on it over top
of the white t-shirt.

Fries said that he was aware of the trench coat mafia. He kmew that they wore long black trench coats, He said
that he was toid by a friend, Kyle, that he should never have anything to do with them and that he should never
look them in the eyes, and just avoid them at all costs. He said that a friend of his, Doug Ford, who is a
violinist, and he thinks is an Explorer for the Jefferson County Sheriff's Department, might have more

information about the trench coat mafia.

Fries said that the only incident that he ever had directly with the trench coat mafia was that one day he was
cleaning up railroad ties as part of his community service on the cafeteria side of the school. He said that there
were a number of students all wearing trench coats and he assumed that they were trench coat mafia. He said
they were hanging around an older black BMW. He said that one of them called out “hey look...there’s a little
punk! Hey, punk rock!” Fries said at the time, he had his pair bleached out and he didn’t look at the students
that were calling to him and he couldn't I who was saying anything.

Page 4 of 6
JC-001- 003051



LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT

REPORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-28856
VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-04-99
'FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
NFORMATION CONTROL NUMBER: DN21 Bi: A : CR #99-76235

Fries said that he doesn’t know Eric Harris but that he did know Dylan Kleboid, that they had gone to
Governor’s Ranch Elementary School together, He said he was never close to him but that he knew who he
was. He said that he also knew a student named Brent Krolicki who he believes is an oniginal, or even the
founder, of the trench coat mafia. He said that he'd aiso heard second hand, but he doesn’t kmow who he heard
it from at one of the memorials, that a girl named Courtney, who has been nicknamed by the other students, *“the
Devil Girl”, was asked about going to the cafeteria or the smoking pit, and she told whomever asked her that she
wasn'’t going to the cafeteria becanse “something big is going to happen”. Fries describes Courtney as a girl
who always dresses in biack and purponts to be a Gozh.

Fries also said that a girl whose nickname is Lydia, he believes her real name is Jamie Schoffne, is a trench coat
member wannabe, believes she s a Freshman and the trench coat mafia has scorned her as she’s not intelligent

ugh to join their group.

Fries also indicated that he was concerned that Brooks Brown was telling the media and people that he was an
outcast from the trench coat mafia. Fries believes that Brown was actually involved with the group and stated
that the Senior pictures taken in the gymnasjum, in which Brooks is in the picture with Harris and Klebold, is an
indication to him that they are still friends. Fries questions why anyone who would be threatened would be
hanging around out with them all the time. Fries does not have an Internet site, and says he hasn’t accessed the
trench coat mafia sites. Fries said that, in retrospect, he didn’t recall seeing anything unusual in the school that

day, unattended backpacks and large duffle bags in the cafeteria,

ADDITIONAL WITNESSES:
L. Bo Lockwood /

2. EricSunde ¥

3. Jamie Amo ”
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT

REPORTING AGENT: GEORGE MCGLYNN CASE NUMBER: 99-38856

VICTIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-04-99
FENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/JEFFCO SHERIFF'S OFFICE

INFQ TION CONTROL MBER: DN2122, FBI: 174A-DN5741 O: #99-7625

4, Tim Mulchey v

3. Patrick Caruso -

6. Justin {last name unknown)

7. Laurie Reynolds .

8. “Bear’” (name unknown) .~

These were all students sitting with Fries in the cafeteria at the time the incident began.

9. Doug Ford Violinist, and allegedly an Explorer Scout with the Jefferson County
Sheriff’s Department, is a Junior, and perhaps may have more information
or intelligence information on the trench coat mafia,

10.  Brent Krolicki Apparently one of the original founders of the trench coat mafia, could
provide more intelligence information on the group.

Courtney “the Devil Gir]”  Goth, last narme unknown. Reportedly stated on the day of the shooting
“something big is going to happen” when asked if she was going to the
cafeteria or the smoker’s pit, and she decided she was going to the

smoker’s pit. Second hand information from Fries, he doesn’t knew who

toid him.
12.  Jamie Schoffne Freshman, apparently trench coat mafia wannabe, may provide more
(nickname Lydia) inteiligence information on the group.

Signature/Number/Date Sergeant’s Signature/Number/Date
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Denver Police Department

Metro Gang Task Force

Date: 05-13-99

To: The Jefferson County District Attorneys Office

From: Detective Terry Demme! 78007, Assigned with The Columbine Law
Enforcement Task Force

Supplementary Report

Ref: Interview with Columbine Teacher Kathy Frommer

On 05-12-99 at 10:30 A.M. Detective Terry Demmel, assigned with the Columbine Law
Enforcement Task Force, met with Columbine Faculty member Kathy Frommer at her
home. Kathy stated that on Tues. the 20" that she had scheduled a bangquet for her
Marketing Education class. Kathy explained that the banquet was called “ DECA *
which stands for Distributing Education Clubs Association which the class is no longer
called but that * DECA * is more recognizable so they have kept that symbol.

The banquet was scheduled to recognize outstanding students and was from 8:20 to 10:45
A.M. at the Welshire Rest. on Se. Colorado Blvd. Kathy provided a list of 45 students
that attended. See anached list for names.

Kathy reported that when the banquet was over she returned to the school with Pauline
Colby who had asked for a ride both ways. When they got back Pauline informed Kathy
that she wouldn’t be working at the student run store at Rebel Comer that day where she
normally worked every day. The store is staffed by four students daily. Pauline
informed Kathy that her father had made a Doctors appointment for her and that she was
sick. Kathy then told Det. Demmel that Pauline Colby was in the Trench Coat Mafia
photo in last years year book and that after everything happened the way it did that she
couldn’t help but wonder if Pauline really was sick or may have known something was
going to happen.

Kathy stated that they had gotten a large shipment of food in that day at the store and she
noticed that there weren’t many kids inside for lunch. In conversation Kathy stated to
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contact Nick Shuman as he reported to Kathy that before everything happened he saw a
suspicious person looking into the windows along the south side of the cafeteria.

Kathy was in her office in the class room when she heard shots and looked out to see kids
running. She and the class students scooped up the money off the counter and ran into
the class room and locked the doors. They turned off the lights and waited making calls
10 parents on her ceil phone. They could hear bombs going off while waiting. After
about 3 hours they were rescued by a Swat Team and taken out of the school.

Kathy advised Det. Demmel that she has $1200. in cash lying on the floor of the
classroom that she hopes is safe, The money was the prior days receipts and she asked to
please contact her when the money is ready to be returned.

Kathy stated that she was familiar with srudent— and had an aitercation with
him at one time. She stated that he sat in the same chair at cafeteria table VV every day
like clock work. She did not recall sesing him that day. Kathy marked the table on the
map which is attached.
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JEFFRRSOR COUNTY DISTRICT ATTORNRY'S OFFICE

SUPPL AL REPORT
Defandant: ‘ Docket Number:
Date: May 17, 1939 Case Number: 174A-DN57419
99-7625
CNHN 2679
Deputy D.A.: Investigater: Lauck

Tkt hdhdrdhhdhhdidthdhdehhbhbdhddbdrdhbbdrrdhhrhhhbrhrrrhhtdt

Kathy Frommer

5735 S. Depew (r.
Littleton, CO., 80123
303/795-4171

CHS teacher, in charge of the Rebel Corner Stare.

On May 15, 1999, this investigator met with Kathy Frommer at
her residence. Her students are involved in the daily operation of
the Rebel Corner Store which is open during the scheool's lunch
periods.

She advised that on the day of this incident, she and her

students had attended a DECA banquet and returned to the schoel at
approximately 10:45 a.m.. She said she parked her wvehicle in the
student lot and did not notice anything unusval at that time. The
store opened at 11:1¢ a.m., and by 11:15 a.m., all of her student
helpers had arrived with the exception of one - PAULINE CCLBY.
Mrs. Frommer stated that Pauline had gone teo the banquet with her
and returned to the school with her as well. She said that when they
arrived back at the school, Pauline told her that she was going to
gc home as she was not feeling well. She was last seen by Mrs.
Frommer in the courtyard area adjacent to the cafeteria.
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Mrs. Frommer stated that while her store manager, Nick Schumann
was counting the cash on hand, she went into the store office and
immediately heard "popping sounds" and screams of students. She
heard scme of her students say "there's gunfire," or words to that
effect. She gathered her gtudents and they went into a classroom
which was next to the store's office. She said that she was able to
lock out of a window there, giving her a view into the Rebel Corner
area and saw one of the janitors running. She stated that she went
back intc the store office to get her keys and then went back intec
the classrocem and locked the door from the inside. She advised that
there were several loud explesions and one much louder than those
previous., She said they continued to hear what sounded like gunshots
and these louder explesions. She thought that the scunds were
farther and farther away from their location in the cafeteria. She
said there were noises coming £rom the science lab on the floor
above them which sounded like tables being overturned. She stated
that "around noon" she heard more gunfire which sounded far away.
She said it was quiet after that and between 2:30 and 3:00 p.m.,
SWAT officers came in and tock them out of the area.

Mrs. Frommer advised that she did not know Harris or Klebeld.
She believed that —had some involvement with the trench
coat group last year, but not this year. She said she had one
confrontation with _ after -had been cursing at
another student. She said when she warned him about his language, he
"got in my face," and was acting in an agressive manner. She said
she separated the students and that was the end of it.

Mrs. Frommer advised that she left her keys in the classroom,
and approximately nine hundred dellars in cash belonging to the
school store.

Investigation continues.

Ok 22X S=299

vestigator Date

JC-001- 003064



*¥ UPDATED APRIL 28, 1999 **
TEAM FOUR INTERVIEW GUIDELINE
MINIMAL QUESTIONS TO BE ASKED

s . Kﬁrxy Svommée  C 2677

1. Did you ever see the two large duffel bags in the cafemria? /s

2. Did you see aayone carrying or in the possession of those duffel bags, ata previous dme?  ~/ /A

3. Did you see Eric Harris or Dylan Klebold either on Mooday of Tuesday ? What were they doing ? , /
Whar did they say 7 Were they with anyone else ?

4. Did you leave anything behind in the cafewmria or anywhere else in the schiool ? /< Epcm ™
5. Who were you with in the cafeteria 7 Where were you siting ? Lot ~

6. Did vou see or talk to any of the Traach Coat Mafia members on Mouday 7 Tuesday ? How aboutthe /o
prior week or weskend ?

7. Have you heard anything from anybody else about other suspects, bomb making, gun buying, ete. 7 4/~
8. What wars you wearing 7 Did you bave a back pack ? What did iz Jook like and / er bave in it ? ~/

9. * How did you leave the cafeteria or the building 7 What wers the events that made youleave 7 L 270 ~
%4

10. What dme did vou enrar the caferteria ? Whare did you come from (pricr to the cafeteriz) ?

11. Have them mark whers they were sirng, cheir route out of the building and whom they were with (if
kpown) ?

12. How did you exit the building 7 Where did vou go when you got cut and what did vousesonthe 4, f{b-« T~
oursids of the building ?

/1-5\ Do vou use the [ntammet 7 If so, what is your screen name ? Do you have an ICQ) (aka- [ seek you / ——

sirmilar to a chat line) aczount ?
@ Do vou know anybody with 2 “double pierced ayebrow” ?

15. Did vou see or hear any unusual annovncements prior to the shoodngs ? Do you know whatthe /O
“Thought of the day was™ aver the Rebel News Nerwork (RNN) ?

16. Can you provide any further informarion on the mambers of the Trench Coat Magia ? (LE e Al

17. Ask the parents if the kids have told them anything else 7 Diffarent ? ""//J-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Daie of transcription 05/17/99

The following investigation was conducted in Littleten,
Colorado:

Brian Arnaud Fuselier, white male, datce of birth
QOctober 30, 1983, place of birth Manassas, Virginia, Social
Security Account Number 228-31-0146, residence 9203 West Prentice
Avenue, Littleton, Colorado 80123, home telephone number (303}
979-1152, Columbine High School (CHS) student-9th Grade, was
interviewed in the presence of his mother, Mimi Fuselier, and was
advised of the identity of the interviewing Agent and the nature
and purpose of the interview. Fuselier was being interviewed in
regard to the shooting incident at CHS on April 20, 1989,
Fuselier provided the following information:

Fuselier provided his schedule of events on April 20,

1959, beginning with being picked up by the school bus and being
dropped off at CHS at approximately 7:05 AM. Fuselier stated
that the bus dropped him off adjacent toc the side door located
of £ Plerce Street. At approximately 7:10 AM he procesded down to

( the commons area of the lower level. He stated he was seated in
the areas of the cafeteria identified as either Table “HH" or
"0Q". He further stated he was sizting at the table with cther
CHS students, identified as Mike Naifeh, Justin Naifeh, Mat:
Friend and Nate Cawelti. Fuselier stated he did not notice
anything out of the ordinary in the commeons area on April 20,
18383,

Fuselier stated he proceseded from the commons arsa Lo
his first pericd Znglish Class instructad by Mr. Myer, prior to
class starting at 7:30 AM. He described his walk from the
commons area as walking up the stairs toward the Science Section
of the campus, turning left heading east, and walking down the
hallway. Fuselier described nis first period c¢lass as an English
Class from 7:30 AM, ending at 8:20 AM. -Folleowing English Class,
he proceeded to his Foeds Class instructed by Miss Zerr,
immediately following the end of his first period class.
Fuselier stated the hours of nis second pericd class are Irom
8:25 AM to 9:15 AM. Following Second period class, he proceeded
to his third period class, Gecmetry, instructed by Miss
MeWilliams which begins at 9:20 AM and ends at 10:10 AM.

Investigation on 05/11/99 a Littleron, Colorado

r Control #5
file# 174A-DN-57419, Jeffco case 92-7625 Dae dicmed  05/11/39

by SA Richard H. Price/dae
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174A-DN-57419, Control #5, Jeffco case 99-7625

Cantinuation of FD-302 of Brian Fuselier con 05/11/9%8 , Page 2

Focllowing Geometry Class, Fuselier proceeded down the
stairs, adjacent to the library, and headed down, toward the
cafsteria. He stated he has Eourth pericd off, which begins at
10:15 AM and is ovar at 11:05 AM. PFuselier stated he sat at
table "XX" located in the northwest corner of the cafeteria area
with Matt Owens, Nick Antonic, Chris Wisher, Brian Bay., Chris
Wisher's brother (Robbie), Giffcrd Ceawright and Jordan Grimm.

Following fourth pericd being over, Fuselier stated he
ramained in the cafeteria £or “A" lunch which begins at either
11:10 AM or 11:15 AM. He again sat at table "XX" located inm the
northwest corner of the cafetsria. He then moved from tabls "XX"
to tables "CC", located adjacent to the west exterior windows. He
stated that while moving to table "CC,"” he got a Taco Salad from
tha fourth sexrving line located on the west end of the serving
lines. He returned back to table “CC" and started eating his
lunch. He stated that while eating his lunch, he was talking to
his c¢lassmates. He stated that about half way through his lunch
he heard "pops”. He thinks he heard two pops and then noticed
people starting to get down. He described the students in the
cafeteria getting down, starting in the northwest quadrant of the
cafeteria area. Fuselier stated he had just returned from
getting Junicr Mints from the serving line and was standing at
table ‘CC" when the sound of “pops” began. He started getting
down and crouched next to table "I0". He heard another gunshot.
He looked up and locked cutside of the cafeteria through the
windows. Fuselier stated he saw a gun barrel being held by an
unknown individual, which he believed was a shctgun. He stated
he saw the gun barrel of the weapcn. Fuselier described the
gunfire as either a pistol cr smalil rifle that sounded like semi-
automatic gunfire. He kept peeking and looking through the
windows out of curiogity of what was happening. He noticed a
tall white male, measuring over six feet tall, wearing a long
black trench coat, a dark colorad bhall cap being worn backwards,
long hair, curly, shoulder length, color-brown, and identified
the individual holding the gun as Dylan Klebeold. Fuselier
advised “hat he did not kncw Xlazocld's identity initiall
however, identified him as the same individual he has seen in the
media since April 20, 193%9. He further described Klebold's dress
as wearing klack combat bocts and that his jacket was just
hanging, what he believed was open, not zipped or buttonad. He
stated he could nor ses the gunman's right arm due to the
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174A-DN-5741%,Contrel #5, Jeffco case 99-7625

Continuanon of FD-102 of Brian Fuselier ,on 05/11/99 , Page

position of how he was standing. He stated he conly saw the side
viaw of the gunman. He ducked down, hearing gunfire outside.

The next time Fuselier glanced outside the window, he
noticed an explosion in the senior parking lot. He thoughrt,
initially, that the device was a smoke bomb. He further stated
that he saw a pipe rolling on the ground and coming to a stop.
At this point, from locking outside the window through the
cafeteria glass, he proceeded to move between tables "AA" and
"CC". He stated that people near the stairway in the cafeteria
were beginning to move quickly. He further stated that he heard
"run" either from a teacner or a custodian, due to the volice of
the person telling everyone to run. Fuselier stated that he saw
two CHS students injured on the hill leocatsd adjacent to the
stairway outside of the northwest exit of the cafzteria. He
stated he saw a body on the ground.

Fuselier described his movements out of the cafetsaria
as moving toward the stairs located on the opposite side of the
west glass and headed up the stalrs toward the library and
science area. While proceeding up the stairs, he turned around
and saw Dylan Klebold inside the cafeteria located in the
vicinity of the tables identified as “WW" located in the
northwest corner of the cafeteria. He described Klebold's entry
intc the cafeteria as being approximately five yards inside the
door. He identified Klebold as the same person that he had
noticed while looking through the glass outside. He stated that
Klebold was standing inside the northwest door and pointed his
weapon directly toward the stair secticn of the lower level., He
then heard four or five gunshots which he believed was semi-
autematic gunfire. Fuselier described the fire as definitely
being inside the cafetreria and it sounded like fire works. While
procesding up the stairs to exit the cafetsria, he ncticed a CHS
female student kneeling on the stairs and he thought she had
tripped. He described the arsa where the girl was located as
being approximately half way up the stairs past the landing on
the ecast side of the railing. Fuselier described that ac this
point, students of the school wers terrifised. He described a
black male CHS 9th grade student, name Devon {Last Name Unknown)
{LNU), was just ahead of him while he was exiting the school
through the east doors.
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174A-DN-57419, Control #5, Jeffco case 3%5-7625

Continuation of FD-302 of Brian Fuselier ,on 05/11/98 , Page

Fuselier proceeded esast bound out of CHS toward Pierce
Street, crossed the street, hopped the fence, and ended up in the
area of Leawood Park. He described his clothing as wearing brown
leather shoes, a blue Abercrombie hat, old navy blue jeans, and
was unable to provide details of what shirt he was wearing. He
noticed a group of students in a small compact car with students
he identified as CHS students who were asking what was going on.
While Fuselier was at Leawood Park, he advised he had found his
friend, Mike Naifeh. He further strated that he found Mike's
brother in the crowd located around Leawcod Park. While at the
park, he heard two or three big bombs that sounded deeper and
louder than the ones he heard previously while on the schocl
grounds.

Question: Did you ever see the two large duffle bags in the
cafeteria?

Regponse: No.

Question: Did you ses anyone carrying or in the possession of
those duffle bags, at a previous time?

Response: No.

Question: Did you see Eric Harris oxr Dylan Klebeld, either on
Monday or Tuesday? Is so, what were they wearing?
What did they say? Were they with anyone else?

Response: No. {to these gquestions)

Question: Did you leave anything behind in the cafeteria or
anywhere else in the school?

Response: Fuselier advised he laft a back pack in the cafeteria
and a binder in his locker.

Fuselier advised that his locker number is 513, located
on the socuth side of the building.

Questicn: Who were you with in the cafeteria? Where were you
sitting?

JC-001- 003071
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Continuation of FD-302 of

7415, Control #5, Jeffco case 99-7625

Brian Fuselier .0n05/11/99 , Page

Response:

Question:

Response:

Questieon:

Regponse:

Fuselier advised he was sitting at table "CC" during "3’
lunch in the cafeteria with a Daniel Grange, 9%th grade;
Justin Alber, %th grade; Michael Xellogg, %th grade:
Spencer Wright, 9th grade; Erin Wright [(Spencer’s
brother}, grade unknown; Seth Dubois, 9th grade; and
Kacy Jackman, male, 2%th grade.

Fuselier described table "CC" as being adjacent to the
windows on the west side of the cafeteria,
approximately in the middle of the cafeteria. Fuselier
stated that he was sitting on the north side of table
"CC" facing south westarly. He stated that Justin
Alber was seated to his right with Seth Dubois seated
tc his right and Daniel Grange seated to his left. He
stated that directly across from him was Spencer Wright
facing north east., Fuselier stated that Michael Naifeh
was seated directly behind him at table "TT."” He
furcher sgtated he knew of others in the cafeteria,
however, was unawars of where they were located within
the cafeteria. He described theose CHS students as Ken
Foncannon, Beo Baribeau (phonetic), Ken Rupp, and Nat
Owens .

Did you see or talk to any of the Trench Coat Mafia
(TCM] members on Menday? Tuesday? How about the prior
week or weekend?

Fuselier advised that he knew who the TCM people were
and described them as being a group of ten students,
nene being freshmen, dressed up in combat boots, carge
pants, and wore Nazi type of clothing. He further
stated they wore military type dress. He knew of one
individual that wore a black or dark colored beret,
however, was unable to identify the individual wearing
that hat. He stated he had seen members of the TCM
around,

Have you heard anything from anybody else about other
suspects, bomb making, gun buying, stc.?

Fuselier replied, "No.”
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Continvation of F[-302 of Brian Fuselier .on 05 /11/39 , Page

Question: What were you wearing? Did you have a back-pack? What
did it look like and/or have in it?

Response: Fuselier stated he was wearing brown leather shoes, a
blue Abercrombie hat, old navy bklue jeans, and was
unable to provide details of his shirt.

Fuselier advised he had a black coclored back-pack with
many of his scheool belongings inside of the back-pack.
He stated he had a calculator, pens, pencils, a dark
blue binder, a light blue binder, and a white and blue
binder inside the back-pack. He stated that his back-
pack was full and alsc had two purple folders inside.
He advised one of the purple folders was for his French
class, the other was for looge leaf items. He further
stated he had a math book, science book, and several
other miscellaneous items.

Question: How did you leave the cafeteria? What were the events
.‘ that made you leave?

Response: Fuselier described his movements out of the cafeteria
as moving toward the stairsg located on the opposite
side of the west glass and headed up the stairs toward
the library and science area. While proceeding up the
stairs he turned arcund and saw Dylan Klebold inside
the cafeteria located in the vicinity of the table
identified as "'WW"™ located in the northwest corner of
the cafeteria. He described Klebold's entry into the
cafeteria as being approximately five yards inside the
door. He identified Klebeld as the same person that he
had noticed while leocking thorough the glass outside.
He stated that Klebold was standing inside the
northwest door and poinzzd his weapon directly toward
the stair section of the lower level. He then heard
four or five gunshots which he believed to was semi-
autematic gun fira. Fuselier described the fire as
definitely being inside the cafeteria and it sounded
like fire works. While proceeding up the stairs to
exit the cafateria, he noticed a CHS female student
kneeling on the stairs anrd he thought she had tripped.
He described the area where the girl was located as
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being approximately halfway up the stairs past the
landing on the east side of the building.

Fuselier stated that while eating his lunch, he was
talking to his classmates. He stated that about half
way through his lunch he heard "pops”. He thinks he
heard two pops and noticed people starting to get down.
He described the students in the cafeteria getting
down, starting in the northwest gquadrant of the
cafeteria area. Fuselier stated he had just returned
from getting Junior Mints £rom the serving line and was
standing at table "CC" when the sound of "pops" began.
He started getting down and crouched next to table
“CC". He heard another gunshot. He lookzd up and
locked cutside of the cafeteria through the windows.
Fuselier stated he saw a gun barrel being held by an
unknown individual, which he believed was a shotgun.

He stated he saw the gun barrel of the weapon.

Fuselier described the gunfire as either a pistol or
small rifle that sounded like semi-automatic gunfire.
He kept peeking and locking through the window out of
curiosity of what was happening. He noticed a tall
white male, measuring cover six feest tall, wearing a
long black trench ceoat, a dark colored ball cap being
worn hackwards, long hair, curly, shoulder length,
color-brown, and identified the individual holding the
gun as Dylan Klebeold. Fuselier advised that he did not
know Klebold's identity initially, however, identified
him as the same individual he has seen in the media
since April 20, 1999. He stated he could not see the
gunman's right arm due to the positicn of how hes was
standing. He stated he only saw the side view of the
gunman.

Fuselier ducked down, hearing gunfire outside. The
next time he glanced ocutside the window, he noticsd an
explosion in the senior parking lot, detonating. He
thought, initially, that the device was a smoke bomb.
He further stated that he saw a pipes rolling on the
ground and coming to a stop. AL this point, from
loocking outside the window through the cafeteria glass,
he proceseded to move between tables “AA" and "CC". He
statad that people near the stairway at the cafeteria
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were beginning to move quickly. He further stated that
he heard “run” either from a teacher or a custodian,

due to the voice of the person telling everyone to run.
Fuselier stated that he saw two CHS students injured on
the hill located adjacent to the stalrway outside of
the northwest exit of the cafeteria. He stated he saw
a bedy on the ground.

Question: What time did you enter the cafeteria? Where did vyou
come from pricr to the cafeteria?

Response: Fuselier stated he entered the cafeteria shortly after
10:15 AM. Following 4th period, Geometry Class, he
proceeded down the stairs, adjacent to the library, and

- headed t¢ the cafeteria.

Question: Would you mark where you were sitting, your route out
of the building and whom they were with, if known?

( Response: Fuselier marked the diagrams which are attached to this
FD-302.

Question: How did you exit the building? Where did you go when
you got out? What did you see on the outside of the
building?

Response: Fuselier exited the building through the east deoors.
Devon (LNU), black male 9th grader, was just akead of
him. Fuselier procsedsd east bound out of CHS toward
Pierce Street.

Fuselier c¢rossed the street, hopoed the fence and ended
up in the area of Leawood Park.

Fuselier stated he saw two CHS students injured on the
hill located adjacent to the stairway outside of the
northwest exit of the cafeteria. He saw a body on the
ground,

Question: Do you use the Internet? If so, what is your scresen
name? Do you have an ICQ account?

JC-001- 003075
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Response:

Questien:

Response:

Question:

Response:

Question:

Response:

Fuselier replied that he does use the Internet, however
does not have a screen name. - He further stated he does
not have an ICQ account.

Do you know anybedy with a “double pierced eyebrow?"

Fuselier replied he knew of a couple of individuals
with & ‘double pierced eyebrow' naming Brandon Reisbeck
and Mark Hingle.

Did you see or hear anything unusual or did you hear
any unusual announcements prior to the shootings? Do
yvou know what the “thought of the day" was over the
Rebel News Network {RNN}?

Fuselier replied "No" te thesa questions.

Can you provide any further information ¢n the members
of the Trench Coat Mafia?

Fuselier replied that at one time during the fall,
1998, approximately October of last vear, he noticed
Dylan Klebold wearing black eye shadow.

Attached to FD-302 is a diagram of the CHS cafeteria

marked with the initials BAF and an “X" which identifies where
Brian Fuselier was sitting when the shooting began at the high

school.

Also depicted on the diagram is an exit route with

arrows toward the stairs., Also on the diagram is an "X" where
Fugelier is located on the north side of table "CC" facing in a
south westerly direction. He further marked an “X" adjacent to
table "WW® where he described seeing Dylan Klebeld,

Also attached to FD-302 is an outside diagram of CHS,

where he noticed several students that appeared te be shot
cutside and an "X" in the parking lot that shows where he noticed
a bomb detonating. Both diagrams are initialed "BAF" for Brian
Fuselier and dated 5/11/99.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dat= of ranscripion  05/14/1999

Michael John Gagne, DOB 09/19/1983, 92167 West Crouss
Drive #104, Littleten, Celorade, telephone (303)979-5338, a
freshman at Columbine High School, was interviewed at his home in
the pregence of his mother, Genevela Gagne, by Special Agent (SA)
Ricky V. Wright regarding the incident that tock place on
04/20/1999 at Columbine High Schoel. After being advised as to
the identity of the interviewing agent and the nature of the
interview, CGagne provided the following information:

At approximately 11:10¢ am, Gagne got out of math class,
left the math department, went west down the south main hall, and
down the stairs to the cafeteria. Gagne went to cafeteria table
marked G on the diagram sketch and sto there talking to his
friends at the table. Jessica Guertz was alsc standing by Gagne.
Gagne recalls that Jocelyn Provd”and Betsy Kwerneland-Wwere seated
at table G. @Gagne was standing on the east side of the table
facing west. Guertz was to his right.

Gagne was standing there when he heard people yelling
to get under the table and he noticed that the west half of the
cafeteria was under their tables. Gagne go under the table for a
few seconds and then stood back up to lock arcund. Because
everyone was staying down, Gagne got back under the table. After
a few more seconds, everyone got up and started running toward
the stairs. Gagne started running with them and ran up the
stairs. While running, Gagne heard approximately four shots
coming from the direction of the cafeteria. At the top of the
stairs, Gagne turned east down the south main hall and ran out
the exit at the end of the hall. Once osutside, CGCagne ran across
Pierce Street to Leawocd Park and then a few minutes later went
to Leawpcod Elementary.

Gagne was also in the cafeteria before first period
with Greg Last Name Unknown (LNU) and David LNU, aka Bo. They
were gitting at the tables along the west wall near the student
entrance. Gagne thinksg he was there from approximately 7:15 am
to 7:30 am. Gagne did not see any large duffle bags in the
cafeteria before first period or at lunch. Gagne has seen Dylan
Klebold around school and has seen Eric Harris at the mall a few
times with an unknown female in March and April 1%99. Gagne did

Investigation on 05/11/199% a Littleton, Colorado
Jeffco #99-7625;
File# 174A-DN-57419; Control #2957 Date dicated  05/14/1999

by _ SA Ricky V. Wright JC-004- 003082
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not know any of the other members of the Trenchcoat Mafia. Gagne
did not see any of the gunmen during the shooting.

Gagne has an Internet screen name of PunkMonke9, but to
his knowledge has never talked with Harris or Klebold on the
Internet. On the day of the shooting, Gagne was wearing blue
ghorts, a blue button-up short-sleeved shirt, and blue shoes.
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N JEFFERSON COUNTY DISTRICT ATTORNEY'S QFFICE

SURPP REPORT
Defendant: Harris/Klebold _ JCS0997625
FEI174BDN57149
Date: April 26, 139% Cage Number: 99A062N
Caputy D.A.: Investigator: Terry Paczosa
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On April 26, 1999, I spoke with Mr. Jay Gallentine at his residence
located at 20661 Willobend Lane in Parker, CO..

Gallentine 18 a custedian at Columbine High Schoel and has been
employed by the schools for approximately 17 years.

Gallentine said that con April 19th and the 20th, he arrived at the
school at about 0430 to to 0500 on both days. His normal work
hours are 0600 to 1430, He recently lost his vehicle in a
bankruptey so his wife takes him to work and picks him up.

Gallentine said that he was in the cafeteria when a female student
came rurning in yelling that a a student had been shot. He looked
outside and saw a body on the ground and yelled feor the students to
get out or get under the tables. As the students were running out
of the area he heared a loud explesion then gun shots from
upstairs. He describes this time as complete pandemconium. He ran
upstairs near the music room and could hear explosiong and gun shots
coming from the library area. The music room was full of kids. He
saw science teacher, Theresa Lara who said that Mr. Sanders had been
shot or that two students had been shot and for him to call an
ambulance. As he was communicating with Lara (phonetic spelling) he
said that she wasz looking past him with terror in her eyes and he
turned around and "saw the tall gunman dresgsed in black, some white,
ski mask, hand gun and a large gun or grenade launcher strapped te

1 JC-001-003088



his shoulder like a sling"™. Gallentin said that he leaped from the
top step to the first landing towards the cafeteria and heard gqun
shots. Once in the cafeteria he saw John Curtis and teacher Eric
Kritzer. The three of them ran to the kitchen. Curtis was first
and Gallentine said that he is sure that Curtis was being shot at.
Then there was a loud expleosion and Kritzer went down tried to get
up and fell again then c¢rawled to the kitchen and shut the door
behind him where they all huddled under a stainless steel table.
Student, Dusty Hoffschnider (phonetic) and three other students also
made it to this room. They, mainly Heoffschnider, didn't want to
stay in this room so Hoffschnider made a run for it and made it
cutside through the west door. Gallentine left this room and went
to the lower auditorium door and went inside. He observed "the
Bndreas‘’s (father and son teachers] and about 50 tc 80 students. He
explained to them that they had to leave the building and to do
exactly as he said which was exit the auditorium, turn right and :un
down the hall (business and foreign language hall) and get outside.
He -checked the hall way and led them out. He said that when the
boys and girls exited the room the girls heard the gun shots and
explosions, became very frightened and started scrgaming as they
were running. He felt the screaming drew attention to the gunman
and knew he was being shot at as he ran back to the kitchen area.
He cthought that the shots he heard at this time were that of a
shotgun. Gallentine ran to the walk-in cooler accompanied by
another custcdian by the name of John Curtis. They had been in the
cooler for a while (he dosen't know how long) and remembers looking
at his watch and the time was 1:50PM. At approximately 4:15PM, the
Swat Team removed them from the ccoler.

Gallentine cleans up the cafeteria after the students use the room
and often cleans up while a few students are still there. He does
net recall sseing any bags arocund ar anything unusual. When asked
wheather or not certain students hang around the tables, he
mentioned one kid that almost always dressed in black including a
black trench coat, black boots and either a black or white T shirt.

This person ALWAYS wears a black beret. While Gallentine swaeps and
cleans tables, he has heard this individual talk about guns to the

JC-001- 003089



other males with him. Gallentine said that he has mentioned this to
other custodians. Wnen asgked if this male was the same as the
gunman he didn't think it was. He describes him as tall and wears
wire rimmed glasses but the black beret is an outstanding feature.
It appeared to Gallentine that he is frequently is accompanied by
another male that dresses ncrmally_but has-dark bushy hair. He said
that both of these students normally get te the school cafeteria
about 0630 to 0700, however neither student was there on the day of

the shooting.
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Date

Investigator
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Withess:
Gamble, Tyler, DOB: 06-28-82
8997 West Brandt Drive

Littleton, CO 80123
PH: 303-9483-1877

CONTROL NUMEBER: 2666

INVESTIGATION:

On 05/05/98, | met with Tyler Gambie at his residence reference the Columbine shooting. [ explained to
Tyler that | was there to talk with him about the shocting and where he was during the shooting. At this time
F brought out a sketch of the cafeterfa and asked Tyler if he could circle the table where he was sitting on
the day of the shooting. Tyler said he could not remember for sure, but he was either at table "JJ” or table
“U". Tyler made a mark at each tabie where he would be sitting. | asked Tyler to teill me what had
happened that day. Tyler said he was sitting with three friends, Jeff Bamett, Russell Hanke and Steve
Poole. Tyler said two students came running into the cafeteria saying someone was shooting outside.
Tyler said this was approximately 11:20 hours. Tyler said that Mr. Sanders came into the cafeteria and toid
e sane to get under the tables because someone was shooting. Tyler said he remained under the table
for « short time and whiie there heard a loud “bocom”. Tyier said he locked up and out the windows and saw
smoke coming from the area of a car. When asked what type of car, he said he does not remember, he just
remembers seeing the smoke. Tyler said that he then got up with the rest of the students and ran up the
stairs, down the science and math hallway and left through the door at the end of the hallway. Tyler said he
then ran to Leewood Park. | asked Tyier if he had seen who was doing the shooting and he said, no, he did
not. | asked him if he heard any shots and he says he believes he heard shots when he got to the top of
the stairway, as that's where the shots were coming from....they were in the cafeteria. | asked Tyler how
many explosions he heard and he said he only remembers the one that was outside. | asked Tyier if there
was any other time that he was in the cafeteria that day and he said, “no”. | asked tyler if he saw anyone
carrying or in possession of two duffel bags and he said “no”. | asked if he saw two duffel bags in the
cafeteria and he said, no, he did not. | asked if he remembered seeing Eric or Dylan on Monday or
Tuesday and he said, “ne”. 1asked Tyler if he left anything in the cafeteria and he said he left his backpack,
which was an East pack and black in color. 1asked if he heard anything from anyone else about any other
suspects making bombs or buying guns and he said “no”. | asked what he was wearing that day and he
said Khaki shorts, white tee shirt and a baseball cap. | asked Tyler if he could provide any information on
the Trench Coat Mafia gang and he said he believed most of the gang were seniors that graduated [ast
year. Tyler said that his opinion of Eric was that he was more of a “wantta be” than an actual gang member.
Tyler says he remembers in choir someone asked Eric to translate German music for them because he was
good at translating German. | asked Tyler if he remembers who the student was and he said, “no”. 1 asked
Tyler if there was any other information that he could provide that would be heipfui to our investigation and
he -id at this time, he couldn't think of anything eise. | gave Tyler my business card and asked that he call
me with any other information.

nGer Signdture ot Number | Supenasor imimals and Oate JC‘OG" - 003093 ;
/ Lomors | % :
/_ v T SN LR M - e e e e T




CONTINUATION el Revorg O -
SUPPLEMEN_T X JCSO LOCK 99.7625
TOMCeUng Chve CAPOTS MG, m

TOWNSEND _ £/6/99
Classification X HOM'CIDE Offenss Swtus: Cpen X Exceptionally Cleared Recommend Case: Review
Reciassification Cleared by Arrest Un founded Closure
It Value Value Vajus
N Brend Name Dexcription Serinl No, Stolen Recovered | Damaged

He said that he would and at this time the interview was concluded.
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JEFFERSON COUNTY DISTRICT ATTORNEY'S OFFICE

STUPPL AL PORT
Defendant: Harriszs/Klebold Docket Number:
Date: 4/27/99 : Case Number: 174A-DN-57419
Jeffcof 99-7625
Control # DN10l4 Inveatigator: Vondenkamp
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On 4/26/99 1 interviewed 16 year old CHS student Greg Garciz at his
home in Littleton Co. Greg's mother was present for this interview,
Greg stated he was in the CHS cafeteria on "A" lunch arocund 11:15am
on 4/20/99. He had gone to lunch with Kristin Garramone and they
each had gone through the foecd line and sat down together. He
recalled he sat at a table with about 7 other students. He stated
most of this group sits together on a regular basis at school.

I showed Greg a drawing of the cafeteria with specific tables marked.
I asked him to leook at this drawing and mark which table he was
sitting at. I clarified the directions in the drawing and pointed
out specific things, such as ceolumns, windows and the food line.
Greg peinted to table EE first, then peinted to table ZZ. EHe could
not be sure which table, but was positive it was one of these. He
recalled that he sat down at the table facing to the south.

Greg stated he did not recall seeing any unusual duffle bags in the
cafeteria that morning, or pricr to this. He stated that many
students - carry large duffle bags, specifically cheerleaders and
lacrosse players. However, Greg did not recall seeing any such bags
that morning. He also did not recall seeing anybody carrying an
unusual bag that morning cor any days prior to this. He did not know
Eric Harris or Dylan Klebeld, but believed he probabkly saw them at
schocl during the past year.

4C-001- 003097



Greg stated he left only his green unlabeled backpack in the
cafeteria near his table when he exited the area. Greg was wearing a
white t-shirt with denim shorts. Around 11:25am & teacher came
running into the cafeteria and told everyone to get down. Greg heard
gunshots and aﬁ\explosion which appeared to have come from outside.
He got down on the floor and immediately crawled into the kitchen and
back into the left storage area. He stated that about 9 students and
Tony the janitor were with him., They waited about 3 hours before
being rescued by SWAT. Greg did not see anybody with a weapon, nor
did he hear anybody talking outside the storage rocom. He continued
hearing gunfire ocutside the room.

Greg stated the following students were seated at his table:
Dustin @Gorten, Shawn Roberts, Bret FKeostalink, Richy Green, Jochn
Bohatje, Kristin Garramcne, Austin Meers.

Greg Garcia

5392 5. Holland St
Littleton, Co.
979-8117
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